
Agenderingsverzoek GroenLinks
Het betreft een verzoek tot bespreken van de brief van Werkgroep Zonna (wijziging ingekomen 
stuk tijdens raadsvergadering van 21 april).

Bespreekpunten:
De projectgroep Zonna heeft in de ingezonden brief hun zorgen geuit over de zonneladder.
Maar in dezelfde brief komen zij met een alternatief voorstel wat het bespreken de moeite waard is: 
Dubbelzon.

Zij stellen voor dat het verplicht wordt dat voor iedere 2 hectare zon op land, 1 hectare zon op dak 
moet worden gerealiseerd. Dat leek ons een mooie aanleiding om het huidige beleid nog eens te 
bespreken en eventueel aan te vullen indien er onder college en raad voldoende draagvlak is.


